



1631 Rte 112, Upper Coverdale, NB E1J 1X9  
ph/fax: 506.386.2996 email: [ivan@ivanhicks.com](mailto:ivan@ivanhicks.com)  
VISIT OUR WEBSITE – [www.nbcmhf.com](http://www.nbcmhf.com)

### 2022 Spring & Summer NBCMHF Newsletter

by: Brenda Best (editor)

The New Brunswick Country Music Hall of Fame Induction Ceremonies will be held **Saturday October 15th, 2022** in Sussex, NB. hosted by **Tammy & Gary Morris**. The Banquet Gala will be held at The Royal Canadian Legion (Branch #20), located at [66 Magnolia Ave., Sussex, NB E4E 2H2](#) followed by The Country Concert at The Sussex Regional High School, [55 Leonard Dr., Sussex, NB E4E 5T5](#).

#### Here are the five new inductees for 2022:

- **Big John T Bone Little**
- **Elva Kelso Greer**
- **Noel Nason**
- **Fred Shaw**
- **Ralph Henderson** (posthumously)

The Gala event includes: Meet & Greet, the Banquet Dinner, the Induction Ceremonies, followed by a talented lineup of entertainers, featuring our very own Hall of Fame members performing a variety show “The Country Music Concert”. After the concert is over, more music where everyone can participate in our late-night Jam Session ! This entire Gala Event is not only for Hall members and their families....it’s for the GENERAL PUBLIC too ! Let’s encourage all our readers and members to spread the word about this annual event. It’s an opportunity for **everyone** to be part of a prestigious music celebration like no other in New Brunswick Canada.

**TICKETS:** The best deal is to purchase the **Full Gala Package: \$65.00** (includes: Meet & Greet , Banquet, Induction Ceremonies and Gala Concert). Please contact our Hosts **Tammy Morris & Gary Morris** to purchase by calling: **(506) 433-5556** or send them an email: [gary@morrismusicltd.com](mailto:gary@morrismusicltd.com) or visit the official NBCMHF website [www.nbcmhf.com](http://www.nbcmhf.com) (click the menu bar, then click on GALA). Our goal is to sell out ! so please help us fill EVERY seat at our concert hall. Concert tickets can be purchased separately if people can’t buy the entire Gala package. We urge you to use Social Media (Facebook), a perfect platform to advertise our annual event; so please take the time to spread the word on your Facebook wall and ask your friends to attend and to **SHARE** the news about New Brunswick’s biggest music award night !

**CHURCH :** After the party is over, plan some time for **SUNDAY CHURCH SERVICE** at 10:00 am October 16<sup>th</sup> featuring Gospel Music by Hall of Fame Members & Fiddlers. The Church will be announced in our Fall 2022 Newsletter. / TBA.

**EXTRA EXTRA, Read all about it:**

- **BOARD OF DIRECTORS and ISC:** The Board of Directors has voted to bring on Linda Gaston in a supporting role of Executive Director on a part time basis to help steer and manage Hall growth and business. Linda is the wife of Hall member Bev Gaston and brings a wealth of knowledge and experience to the position. Welcome Linda and thank you !

- **HF MEDALLIONS:** Thanks to Hall member Gary Morris for this brilliant suggestion that a nice addition to our Gala Awards ceremonies would be a Medallion. This Medallion would serve as a symbol of achievement and as an identifier for future years to come. Gary envisioned all members of the “Hall” wearing our medal to each Gala, showing everyone who we are, and that we are a family in “spirit”. Our first HF Medallions were presented to our 2021 Inductees. Other presentations were made to **Susan Butler, Mavis O-Donnell, Ivan & Vivian Hicks**, and at a later date to **Bill & Prudie Harmer** and **Gerry Taylor**.

- **2023 GALA:** Wow! A special year it will be as we celebrate our 40th Anniversary of The NBCMHF Gala & Induction ceremony at The Fredericton Inn. Please SAVE THE DATE: October 14, 2023.

- **BIRTHDAY PARTY: May 14/22 at 6:00 p.m. “Frank Hartt”** will be celebrating his 70th birthday. Bobbi Hartt (his daughter) is planning the surprise for her Dad by inviting some of his musician friends to play for him. YOU ARE INVITED ! The party is at **6:00 p.m.** at The Gladstone Curling Club, [224 Sunbury Dr., Fredericton Junction, NB E5L 1S2](#).

**RSVP** if you plan to attend - **Bobbi Hartt - (506) 476-1186**.

- **THE PLAYHOUSE (Fredericton): May 22nd @ 7:30 pm**, our Hall of Fame Selection Committee Chairwoman **Claudette Norman** will be performing at The Playhouse as part of The NB Country Showcase. Her sidekick will be Zaida Rose Norman (Claudette’s 14 year-old granddaughter). Tickets available at The Playhouse box office or contact Claudette Norman directly.

- **SUNRISE ROTARIANS 3rd Craft Beer Festival**, with Bill Thorpe on the Walking Bridge, July 2nd, 2022, starts at 6:00 pm until 9:00 pm. Musicians needed for this event. It is a Charity for Food Banks and Animal Shelters as well as benefiting local projects. **Contact: Mary Brawley - (506) 206-9471**

- **MIRAMICHI FOLKSONG FESTIVAL:** New Brunswick is proud to celebrate the 2022 **Miramichi Folksong Festival**. The festival will be from August 4th to August 7th in Miramichi, NB. This year marks its 65th Anniversary with guests Jim Morrison, Jimmy Lawlor, Ivan & Vivian Hicks, and our Nova Scotia friends Dan McKinnon, John Gracie, Rob Currie and the Cornor Boys, as well as Miramichi Fiddlers and a host of others.. The Festival is the longest standing folksong fest in Canada. We are so grateful for our Hall Member **Susan Butler** having hosted this event for 39 consecutive years as Volunteer Director and this year, she is stepping back as Director and will continue as an advisor and past president. Susan is such a reliable person; She has dedicated many years hosting The NBCMHF Gala Events.

Visit: <https://www.miramichifolksongfestival.com>

-**RADIO SHOW:** Have you tuned in to listen to “Jukebox Country” hosted by our Hall of Famer “**Bob Henry**”? You can hear Bob on Oldies 96 CINB-FM, a community radio station in Rothesay, N.B. also available on Bell Five channel 789. (Air Time: 7 – 10 p.m. on Sunday evenings heard all over the greater Saint John area on 96.1 FM; on TV with Bell Valiant FIBE on channel 789; or on the internet at [www.oldies96.com](http://www.oldies96.com) .

- **NASHVILLE:** Hall Member **Brenda Best** is back again this year entertaining at The Nashville Nightlife Theater ([2416 Music Valley Dr., Nashville Tennessee](#)). Be sure to visit the official website [www.nashvillenightlife.com](http://www.nashvillenightlife.com) calendar dates throughout the year; especially if you’re planning to be in Nashville. You may also visit her official website: [www.brendabest.net](http://www.brendabest.net).

**-FIDDLE TUNE FRIDAY:** Watch the on **Facebook** every Friday. Performances by Fiddle & Piano duo, **Vivian Hicks** and our NBCMHF President, **Ivan Hicks**. Tune in for a new video of fiddle music: <https://www.facebook.com/IvanVivianDownHomeFiddle>

You can also subscribe to their YouTube channel

at: <https://youtube.com/c/IvanVivianHicksDownHomeFiddleProductions>

- *Stay tuned to our website for more information at [www.nbcmhf.com](http://www.nbcmhf.com)*

- We want to say THANKS to all our wonderful sponsors !

**Visit the Hall of Fame Exhibit featuring a wall full of our Hall members awards & photos located at The Fredericton Inn, 1315 Regent Street, Fredericton, NB**

**Have a wonderful Spring & Summer 2022**

The following is our Newsletter translated in French. Ce qui suit est notre Newsletter en Français



**Bulletin d'information du printemps et de l'été 2022 du FSMNB**

par: Brenda Best (rédactrice)

Commençons par annoncer que les cérémonies d'intronisation de La Temple de la renommée de la Musique Country auront lieu le samedi 15 octobre 2022 à Sussex, au Nouveau-Brunswick. animé par **Tammy Morris & Gary Morris**. Le gala du banquet aura lieu à la Légion royale canadienne (poste #20), située au 66 avenue Magnolia, Sussex, NB E4E 2H2, suivi du concert country à l'école secondaire régionale de Sussex, adresse: [55 promenade Leonard, Sussex, NB E4E 5T5](#).

Voici les cinq nouveaux intronisés pour 2022 :

- **Big John T Bone Little**
- **Elva Kelso Greer**
- **Noël Nason**
- **Fred Shaw**
- **Ralph Henderson** (à titre posthume)

L'événement de gala comprend : Meet & Greet, le dîner de banquet, les cérémonies d'intronisation, suivis d'une programmation incroyable de nos membres du Temple de la renommée interprétant le concert de musique country. AUSSI, notre Jam Session de fin de soirée ! Tout cet événement de gala n'est pas seulement pour les membres du Hall et leurs familles... c'est pour le GRAND PUBLIC, et OUI, encourageons tous nos lecteurs et membres à passer le mot à propos de cet événement annuel. C'est une occasion pour tous de faire partie d'une célébration musicale prestigieuse comme aucune autre au Nouveau-Brunswick Canada.

**GALA COMPLET:** \$65.00 Achetez le forfait gala complet (comprend : rencontre et accueil , banquet, cérémonies d'intronisation et concert de gala). **BILLETS:** Contactez les

hôtes **Tammy Morris** et **Gary Morris** pour acheter en appelant tel: **(506) 433-5556** ou par e-mail : [gary@morrismusicltd.com](mailto:gary@morrismusicltd.com) ou visitez le site Web officiel du NBCMHF [www.nbcmhf.com](http://www.nbcmhf.com) (cliquez sur la barre de menu, puis cliquez sur GALA). Notre objectif est de vendre ! alors s'il vous plaît, aidez-nous à remplir CHAQUE siège dans notre salle de concert. Les billets de concert peuvent être achetés séparément si les gens ne peuvent pas acheter l'ensemble du forfait Gala. Nous vous invitons à utiliser les médias sociaux (Facebook), une plate-forme idéale pour annoncer notre événement annuel ; alors s'il vous plaît, prenez le temps de passer le mot sur votre mur Facebook et demandez à vos amis d'y assister et de PARTAGER les nouvelles de la plus grande soirée de remise de prix de musique du Nouveau-Brunswick !

**SERVICE D'ÉGLISE** : Une fois la fête terminée, il est temps pour le SERVICE D'ÉGLISE DU DIMANCHE à 10h00 le 16 octobre avec de la musique gospel par des membres et des violoneux du Temple de la renommée. L'Église sera annoncé dans notre lettre au Sept. 2022. /TBA.

EXTRA EXTRA, Lisez tout à ce sujet...

- **CONSEIL D'ADMINISTRATION et ISC** : Le conseil de l'administration a voté pour embaucher **Linda Gaston** dans un rôle de soutien de directrice générale à temps partiel pour aider à diriger et à gérer la croissance et les affaires de Hall. Linda est l'épouse de Bev Gaston, membre du Hall, et apporte une richesse de connaissances et d'expérience à ce poste. Bienvenue Linda et merci !

- **MÉDAILLONS HF** : Merci au membre du Hall **Gary Morris** pour cette brillante suggestion qu'un bel ajout à nos cérémonies de gala serait un médaillon. Ce médaillon servirait de symbole de réussite et d'identifiant pour les années à venir. Gary a imaginé que tous les membres du « Hall » portaient notre médaille à chaque gala, montrant à tous qui nous sommes et que nous sommes une famille en « esprit ». Nos premiers médaillons ont été présentés à nos intronisés 2021. D'autres présentations ont été faites à **Susan Butler, Mavis O'Donnell, Ivan & Vivian Hicks**, et plus tard à **Bill & Prudie Harmer** et **Gerry Taylor**.

- **GALA 2023** : Waouh ! Ce sera une année spéciale alors que nous célébrerons notre 40e anniversaire du gala et de la cérémonie d'intronisation du NBCMHF au Fredericton Inn. Veuillez RESERVER LA DATE : **14 octobre 2023**.

- **FÊTE 70** : Le 14 mai, 2020 Nous prévoyons de célébrer avec "**Frank Hartt**" pour son 70e anniversaire le samedi 14 mai 2022 (à **18h00**) et sa fille **Bobbi Hartt** organise la fête d'anniversaire surprise pour son papa et vous êtes invités. La fête aura lieu au Gladstone Curling Club, 224 Sunbury Dr., Fredericton Junction, NB E5L 1S2. / **RSVP Bobbi Hartt au (506) 476-1186**.

- **THE PLAYHOUSE** (Fredericton): Le 22 mai à 19 h 30, notre présidente du comité de sélection de la Temple renommée, **Claudette Norman**, se produira au Playhouse dans le cadre de The NB Country Showcase. Son acolyte sera **Zaida Rose Norman** (petite-fille de 14 ans de Claudette). Billets disponibles à la billetterie de The Playhouse ou contactez directement Claudette Norman.

- **SUNRISE ROTARIANS 3rd Craft Beer Festival**, avec **Bill Thorpe** sur le Walking Bridge, le 2 juillet 2022, commence à 18h00 jusqu'à 21h00. Musiciens recherchés pour cet événement. C'est un organisme de bienfaisance pour les banques alimentaires et les refuges pour animaux, ainsi que pour des projets locaux. Contactez: **Mary Brawley au (506) 206-9471**

- **FESTIVAL FOLKLORIQUE DU MIRAMICHI** : Le Nouveau-Brunswick est fier de célébrer le Festival de la chanson folklorique du Miramichi 2022. Le festival aura lieu du 4 au 7 août à

Miramichi, NB. Cette année marque son 65e anniversaire avec les invités **Jim Morrison, Jimmy Lawlor, Ivan et Vivian Hicks**, et nos amis néo-écossais **Dan McKinnon, John Gracie, Rob Currie et les Cornor Boys**, ainsi que Miramichi Fiddlers et une foule d'autres. Festival est le plus ancien festival de chansons folkloriques au Canada. Nous sommes très reconnaissants à notre membre du Hall **Susan Butler** d'avoir organisé cet événement pendant 39 années consécutives en tant que directrice des bénévoles et cette année, elle se retire en tant que directrice et continuera en tant que conseillère et présidente sortante. Susan est une personne tellement fiable; Elle a consacré de nombreuses années à animer les événements de gala du NBCMHF.

Visitez : <https://www.miramichifolksongfestival.com>

**-ÉMISSION DE RADIO** : Vous êtes-vous connecté pour écouter "Jukebox Country" animé par notre Hall of Famer "**Bob Henry**" ? Vous pouvez entendre Bob sur Oldies 96 CINB-FM, une station de radio communautaire à Rothesay, N.B. également disponible sur le canal 789 de Bell Five. (Heure d'antenne : 19 h à 22 h le dimanche soir diffusée dans toute la région du Grand Saint John sur 96,1 FM ; à la télévision avec Bell Valiant FIBE sur le canal 789 ; ou sur Internet à [www.oldies96.com](http://www.oldies96.com) .

**NASHVILLE**: Si vous visitez Nashville Tennessee, assurez-vous de voir la membre du NB Hall of Fame **Brenda Best** sur la scène toute l'année au Spectacle du Nashville Nightlife Theater (2416 Music Valley Drive, Nashville TN) ou visitez la site: [www.nashvillenightlife.com](http://www.nashvillenightlife.com) (ou) [www.brendabest.net](http://www.brendabest.net)

**-TOUS LES VENDREDIS** sur Facebook, performances du duo Fiddle & Piano, **Vivian Hicks** et de notre président du NBCMHF, **Ivan Hicks**. Connectez-vous et regardez leur émission "FIDDLE TUNE FRIDAY" <https://www.facebook.com/IvanVivianDownHomeFiddle>.

Vous pouvez vous abonner au YouTube

: <https://youtube.com/c/IvanVivianHicksDownHomeFiddleProductions>

**Visitez l'exposition des Vedettes au NBCMHF:** Les Frames avec photos de nos vedettes de la Temple de la renommée sont exposées à l'hôtel Le Fredericton Inn, [1315, rue Regent, Fredericton, NB](https://www.fredrictoninn.com)

Pour toute nouvelle du Temple de la Renommée, visitez le site: [www.nbcmhf.com](http://www.nbcmhf.com)

**Passez un merveilleux printemps et été 2022**